
Referat fra bestyrelsesmødet I Antenneforeningen, den 23.10. 2024. 

 

 

Dagsorden: 

 

Fremmødte:  

Rikke Eis, Povl Erik Collin, Steen C. Andersen,  Lars Bo Thorup, Conny Hauge.  

Sekretær: Conny Hauge.  

 

Konstituering af bestyrelsen: 

Formand: Lars Bo Thorup (ikke på valg) 

Næstformand: Steen C. Andersen.  

Sekretær: Rikke Eis. 

 

2. Orientering fra formanden: 

* Udadtil fremstår bestyrelsen som en samlet bestyrelse. 

Desuden blev der fra bestyrelsens side vedtaget "ved demokratiske beslutninger" samt at 

* Alt dialog gives til alle bestyrelsesmedlemmer. 

* Alle aktiviteter i relation til Antenneforeningen, informerer formanden om diverse dagsordner 
og referater m.m. 

 

3. Drøftelse om afvikling af kommende bestyrelsesmøder og punkter til dagsorden.  

* Næste møde er:  

DOA Repræsentantskabsmøde, den 28.10.2024. 

* Næste bestyrelsesmøde i Antenneforeningen: Ultimo februar 2025. 

hvor bl.a. planlægning af Antenneforeningens Repræsentantskabsmøde vil ske.  

. 



* Fremadrettet bruges skabelon fra Søbo's hjemmeside hvor alle punkter er på. 

 

4. Drøftede om formanden- hvis han får - vil dele det økonomiske tilskud fra DOA med 
bestyrelsen. Der kom ikke et endegyldigt svar.   

Tilføjelse efterfølgende af formanden, som svar på Connys spørgsmål: Dette kan formanden 
ikke dele, da han beskattes af dette personligt. 

 

Referent: Conny Hauge.  

 

 

 

 

 


